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Już jutro wieczorem zespół Giallorossich zmierzy się na Stadio Olimpico z

Parmą. Między innymi nad tym wydarzeniem skupili się dzisiaj w

wywiadach radiowych dziennikarze. W centrum zainteresowania powrócił

Tachtsidis, który był próbowany na sobotnim treningu u boku De

Rossiego. 

 

Roberto Renga dla Radio Radio:

- Szejk? Pozostaje wiele pytań bez odpowiedzi. Dlaczego szejk to zrobił? Wcześniej

mieszkał spokojnie w Perugii, teraz znany jest wszędzie z powodu tego oszustwa. W

Ameryce nikt nie patrzy skąd przychodzą pieniądze, we Włoszech jest to śledzone.

Być może wycofali się, gdyż mogli sprawdzić skąd pochodzą pieniądze. Problem

istnieje: dlaczego wierzyli? Gdzie się to narodziło? Wierzą w bajki? Kto za to zapłaci?

W międzyczasie płaci zniszczony wizerunek Romy. Jak można być tak naiwnym?

 

Francesca Ferrazza dla Tele Radio Stereo: 

- Szejk? To dla nas zimny prysznic. Martwię się o przyszłość i o wspólników jakich

szukamy, jeśli podpisali wstępną umowę z Al Qaddumim, musimy uważać na tych,

których mamy w klubie.

 

David Rossi dla Tele Radio Stereo:

- Mecz z Parmą ma kluczowe znaczenie. Jednak dziś utrzymuje się nadal na

powierzchni fatalna historia z szejkiem. Od samego początku miałem nadzieję, że

transakcja  z szejkiem nie dojdzie do skutku, gdyż pojawiło się wiele rzeczy i osób,

które mi się nie podobały. Teraz pojawiają się kolejne kroki, które się nie sumują i

wiele spraw do wyjaśnienia. Jak to możliwe, że klub taki jak Roma, który podpisał

poważną umowę z firmą Nike, może negocjować przez rok z taką osobą jak Al

Qaddumi?

 

Alberto Mandolesi dla Centro Suono Sport:

- Miejmy nadzieję, że Romie uda się rozegrać swój mecz, Parma jest poza domem

inną drużyną. Jeśli Totti grał będzie jeszcze przez kilka lat, może stać się graczem z

największą liczbą występów w Serie A, zakładając, że Zanetti odejdzie.
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Massimo D'Adamo dla Centro Suono Sport:

- Jestem przekonany, że Osvaldo zagra i będzie miał szansę się odblokować. Co

musi zrobić Florenzi, żeby zagrać w pierwszym składzie, gdyż jeśli gra, zawsze jest

najlepszy na boisku?

 

Alessandro Paglia dla Tele Radio Stereo: 

- W tabeli Romy muszą być dopisywane trzy punkty i tylko trzy punkty, nie ma

alternatywy. Tachtsidis? Nie będzie Pirlo, jednak posiada wizję gry i długie podanie,

poza walorami technicznymi. Dlaczego Allegri miałby przyjść do Romy? Wciąż nie

rozumiem.

 

Gianluca Piacentini dla Radio Manà Manà:

- Dodo? Będzie pierwszym transferem Romy na przyszły sezon, gdyż w tym roku nie

był graczem na miarę Romy pod każdym względem.

 

Michele Giammarioli dla Radio Manà Manà:

- Moim zdaniem potrzeba ośmiu zwycięstw, remisu i porażki, aby wejść do Ligi

Mistrzów. Andreazzoli powiedział, że De Rossi może grać jedynie blisko Pjanica, jako

asystent reżysera. Także on zaczyna mieć coraz mniej zaufania do pełnego powrotu

gracza do formy.

 

Fabio Maccheroni dla Radio Manà Manà:

- Tachtsidis nigdy mnie nie przekonał, mecz przeciwko Parmie może być

odpowiednią okazja, aby go zobaczyć na boisku, jednak wciąż mam wątpliwości. De

Rossi nadal nie gra tak jak wiemy, że potrafi. Widzę jednak postępy, pomaga

defensywie, myślę że ponownie stanie się tym prawdziwym De Rossim.

 

Mimmo Ferretti dla Tele Radio Stereo:

- Potrzeba Perrotty dla większej równowagi w momencie, gdy zespół przejmie piłkę.

Rozumiem wszystkie próby trenera, ale będę bardzo zaskoczony gdy wyjdzie
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Tachtsidis, gdyż na początku Andreazzoli nie brał go  w ogóle pod uwagę.

 

Luca Valdiserri dla Rete Sport:

- Kolejne wykluczenie Osvaldo w jutrzejszym meczu? Możliwe. Nie podobała mi się

za bardzo Roma w Udine i mam nadzieję, że się to nie powtórzy. Prognoza na mecz?

Remis.
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